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Q Wat vindt u ervan om een plan van aanpak over

ventilatie in binnenruimten te maken

A

• Ik heb het RVM gevraagd om mij te adviseren over ventilatie

in binnenruimtes

• Het RIVM heeft daarop een advies gemaakt

• De kernpunten van het advies zijn

• Goed ventileren is noodzakelijk is voor een gezond en

prettig binnenklimaat

• In het Bouwbesluit staan de eisen die minimaal aan

goede ventilatie worden gesteld

• Het is belangrijk het ventilatiesysteem goed te

onderhouden

• Er zijn geen aanvullende eisen nodig

• Wei zijn er een aantal specifieke adviezen opgesteld voor

bijvoorbeeld verpleeghuizen of binnensportaccomodaties

• Ik roep alle bedrijven instellingen en andere organisaties

op om zo snel mogelijk te laten controleren of hun

ventilatiesysteem voldoet aan de eisen voor de

gebruiksfunctie van het gebouw uit het Bouwbesluit

• Een apart plan van aanpak acht ik op dit moment niet

noodzakelijk


